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2.    SPECIFICATIONS
        Dimensions:										        
	 Length:       			       10’5” (317 cm) 
	 Width: 				        32” (81 cm) 
        Weight:				        36 lbs (16 kg) 
        Max. Person Capacity:  	                                        235 lbs (107 kg)  	  
        Max. Persons & Gear Capacity:                               300 lbs (136 kg) 
       Recommended Pressure:				         
	 Main chambers:      		                        2.0 psi (0.14 bar) 
	 Floor chambers:	                                         6.0 psi (0.41 bar)

2.1	 CAPACITY
	 The person/load capacity is determined by the availability of proper seating on the kayak. 
	 Acceptable seating determines the number of passengers, not the overall load capacity.

 

 												              

 WARNING: Do not exceed the certified maximum capacities under any circumstances.  
Overloading will reduce freeboard and increase the likelihood of swamping, especially in heavy 
seas.  Overloading causes handling to become sluggish, making it difficult to react quickly.

2.2	 FEATURES
	 Hull Design: Built-in Aluminum ribs define the bow and stern and improve tracking.
	 Durable: 3 Layers of material for extreme puncture resistance.
	 Easy to Set Up: Pre-assembled at the factory.  Simply unfold, inflate and attach the seat.
	 Comfortable: High support, adjustable padded seat provides comfort for hours of paddling.
	 Style : Looks and paddles similar to a rigid hard shell kayak with the portability of an inflatable.
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3.	 ASSEMBLY/INFLATING/DEFLATION INSTRUCTION
        The AdvancedFrame Kayak has a rigid frame in the bow and stern that enhances its 
        performance.

3.1  ASSEMBLY
	 The illustration below shows the general assembly of the kayak. Your kayak comes from the 
        factory pre-assembled.  The only assembly your should need to do is attach the adjustable seat.

1. Your AdvancedFrame kayak comes from the factory pre-assembled however should you take
    it apart you will need to insert the aluminum Bow rib and the Stern Rib into the webbing slots
    on the cover of the AdvancedFrame tube (while deflated).
2. Place the AdvancedFrame (with Ribs installed), into the Outer Skin, making sure that the air
    valve is upright and at the back of the boat, and lined up with the opening on the outer cover
    Chamber 1 and 2 are separate chambers but equalize in pressure because they are inside a 
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3.3  INFLATION AND SETUP IN 3 SIMPLE STAGES

 

 

 
 
 
 For the best setup experience, we recommend using the Advanced Elements Double Action 
 Hand Pump with Gauge (AE2011) which provides 4,000 cc’s per full cycle stroke. 
 
 two separate air chambers that encircle the entire kayak. This provides optimum safety when out 
 
 air into the two main chambers, not only for proper performance, but for safety as well.

 STEP 1 : 
 1. Starting with Main Chamber 1, check to be sure that the valve plunger is UP or in the 
     INFLATE position (See Figure 1 on previous page).
 
            down) strokes until the kayak begins to take shape. If using another pump, the key here is to 

            minimal amount of air pressure.  
     DO NOT PUT ALL OF THE AIR PRESSURE IN THIS CHAMBER.
 alve and proceed to 
            Main Chamber 2.
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 STEP 2 : 
 1. Moving to Main Chamber 2 on the inside of kayak, check to be sure that the valve plunger is   

(2.0 psi ONLY).
 alve.

 STEP 3 : 
 MAX)
 
 
 4. Make sure all valves are closed tightly and properly.
 5. Finally, insert plastic Bow and Stern Forms into the grey pockets on the bow and stern of the 
            kayak. (See Figure 3).

 
 INFLATION TIPS
 
 
 CO2, OR COMPRESSED AIR AS THEY MAY DAMAGE YOUR KAYAK. The main chambers use 
 high-end military style, plunger valves (Push in and twist to activate the spring-loaded check 
 
 
3.4  OVER INFLATION AND TEMPERATURE REGULATION
 
 weather and water your kayak will lose some pressure. If this occurs, you may want to add a 
 bit more air to the kayak to improve performance. In hot weather or prolonged sunlight, the air 
 inside the kayak will expand. You must let some air out of the appropriate chambers to prevent 
 the kayak from failing due to overpressure. You should avoid exposing your kayak to extreme 
 temperatures (hot or cold).

Figure 3. Plastic Bow and Stern Insert
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3.5  DEFLATION
 1. Remove the caps from chamber 1, 2 & 3.
 
 3. Open twist valves on chambers 4 through 7.
 

3.6  FOLDING
 NOTICE:
 
 
 
 3. Fold in half, down the center (right to left)(A).
 4. Fold into 4 equal sections.
 

4.    GUIDELINES FOR USAGE
 Paddlesports can be very dangerous and physically demanding.  The user of this product should 
 understand that participation in paddlesports may involve serious injury or death.  Observe the 
 following safety standards whenever using this product.  The user of this product acknowledges 
 both an understanding and an assumption of the risk involved in paddlesports.
 
 
 for obvious signs of wear or failure.  Review local rules and regulations and read again the 
 “CAUTION” statement.

FO
LD

FO
LD

FOLD

FOLD
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2.    SPÉCIFICATIONS
        Dimensions:										        
	 Longueur:       			       10’5” (317 cm) 
	 Largeur: 				        32” (81 cm) 
        Poids:				        36 lbs (16 kg) 
        Capacité maximale (personnes):                             235 lbs (107 kg)  	  
        Capacité maximale (personnes et équipement):   300 lbs (136 kg) 
       Pression recommandée: 				           
	 Chambres à air principales:  		      2.0 psi (0.14 bar) 
	 Chambre à air de plancher:	                       6.0 psi (0.41 bar)

2.1	 CAPACITÉ
	 La capacité (personne / charge) est déterminée par la disponibilité de sièges appropriés sur le
	 kayak. Les places assises acceptables déterminent le nombre de passagers et non la capacité de
	 charge globale.

 

 												              

 ATTENTION:  Ne dépassez en aucun cas les capacités maximales certifiées. La surcharge 
réduira le franc-bord et augmentera les risques d’inondation, en particulier par forte mer. La 
surcharge entraîne un ralentissement de la manipulation, rendant difficile une réaction rapide.

2.2	 CARACTÉRISTIQUES
	 Conception de la coque : Des membrures en aluminium intégrées façonnent la proue et la poupe et
	 facilitent la manœuvre.
	 Durable : Trois couches de matériaux offrent une résistance extrême aux perforations.
	 Facile à installer : préassemblé en usine. Il suffit de le déplier, de le gonfler et de fixer le siège.
	 Confortable : des heures à naviguer en tout confort grâce au siège rembourré réglable offrant un
	 excellent soutien.
	 Style : L’apparence et le pagayage sont semblables à celui d’un kayak à coque dure, mais la
        portabilité est celle d’un kayak gonflable.
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3.	 INSTRUCTIONS D’ASSEMBLAGE, DE GONFLAGE ET DE DÉ-
GONFLAGE

        La proue et la poupe du kayak AdvancedFrame sont dotées d’un cadre rigide qui améliore sa    	         	
        performance.

3.1  ASSEMBLAGE
	 L’illustration ci-dessous montre l’assemblage général du kayak. Votre kayak a été préassemblé en
	 usine. Vous n’avez qu’à fixer le siège réglable.

1.	 Votre kayak AdvancedFrame a été préassemblé en usine. Toutefois, si vous le démontez, vous
	    devrez insérer les membrures en aluminium de proue et de poupe dans les fentes des sangles
    de l’enveloppe du tube AdvancedFrame (lorsque le kayak est dégonflé).
2.	 Placez l’AdvancedFrame (avec les membrures installées) dans le revêtement extérieur, en vous
    assurant que la valve à air est à la verticale et à l’arrière de l’embarcation, et qu’elle est alignée
    sur l’ouverture de l’enveloppe extérieure. Les chambres 1 et 2 sont des chambres distinctes,
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3.3  GONFLAGE ET INSTALLATION EN TROIS ÉTAPES SIMPLES

 

 

 Pour une mise en place optimale, nous vous recommandons d’utiliser la pompe à main à double 
 action Advanced Elements avec jauge (AE2011), qui fournit 4 000 cm3 par cycle complet. 
 Comme le montre le diagramme ci-dessus, notre conception de tube unique divise la chambre de 
 ak. Cela assure une 
 
 vous assurerez d’avoir correctement réparti l’air dans les deux chambres principales, non 
 seulement pour des performances adéquates, mais aussi pour la sécurité.

 ÉTAPE 1 : 
 alve est en position
            HAUTE ou de GONFLAGE.
 25 fois
            (montée et descente) jusqu’à ce qu’il commence à prendre forme. Si vous utilisez une autre

     REMARQUE : Il s’agit d’une pression d’air minimale. 
             0,14 bar (2,0 psi)!
     NE METTEZ PAS TOUTE LA PRESSION D’AIR DANS CETTE CHAMBRE.
 alve et passez
            à la chambre principale 2.

3

Structure des chambres à air de l’AdvancedFrame
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 ÉTAPE 2 : 
 

            au toucher (0,14 bar [2,0 psi] SEULEMENT).
 alve.
 
 ÉTAPE 3 : 
 
            réparation (0,27 à 0,41 bar [4,0 psi à 6,0 psi] MAX)  
 

(0,07 bar [1,0 psi] SEULEMENT).
 
     (0,07 bar [1,0 psi] SEULEMENT).
 4. Assurez-vous que toutes les valves sont correctement fermées.
 e.

 
 
 Assurez-vous que le tuyau de la pompe se raccorde bien à la valve du kayak. N’UTILISEZ 

JAMAIS DE COMPRESSEURS, DE DIOXYDE DE CARBONE OU D’AIR COMPRIMÉ, CAR ILS 
POURRAIENT ENDOMMAGER VOTRE KAYAK. Les chambres principales sont dotées 

 de valves à piston de type militaire haut de gamme (pousser et tourner pour activer le clapet 
 erture pour le 
 
 
3.4  SURGONFLAGE
 
 

Figure 3. formes en plastique de la proue et de la poupe



 l’intérieur se contracte. Si cela se produit, vous pouvez ajouter un peu d’air pour améliorer les 
 performances de votre kayak. Cependant, par temps chaud ou en plein soleil prolongé, l’air à 
 l’intérieur va se dilater. Dans ce cas, vous devez laisser de l’air sortir des chambres appropriées 
 pour éviter que le kayak ne soit endommagé par une surpression. Vous devez éviter d’exposer 
 votre kayak à des températures extrêmes (chaudes ou froides).
 
3.5  DÉGONFLAGE
 1. Enlevez le bouchon des chambres 1, 2 et 3.
 
 3. Ouvrez les valves twist des chambres 4 à 7.
 

3.6  PLIAGE
 AVIS:
 
 ak et retirez 
     le siège.
 2. Enlevez les formes d’arc et de poupe en plastique.
 3. Étendez le kayak à plat et pliez-le en deux au centre (de droite à gauche) comme indiqué 
            en “A”.
 4. Pliez en 4 sections égales (B, C, D)
 5. Placez dans un sac de sport.

4.    LIGNES DIRECTRICES POUR L’UTILISATION
 Les sports de rame peuvent être très dangereux et physiquement exigeants. L’utilisateur de ce
 produit doit comprendre que la pratique de sports de rame peut entraîner des blessures graves, 
 voire mortelles. Observez les normes de sécurité suivantes lors de l’utilisation de ce produit.
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